
 

           BRM.0012.2.14.2014                        

 

Protokół nr 1/2014 

posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

w dniu 15 grudnia 2014 r. 
 

Komisja rozpoczęła posiedzenie o godz. 12
00

, a zakończyła o godz. 13
00

. 
 

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji oraz zaproszeni goście według 

listy obecności stanowiącej załącznik nr 1 i 2 do protokołu. 
 

Porządek obrad: 
 

1. Wybór Zastępcy Przewodniczącego Komisji. 

2. Opiniowanie projektu budżetu Miasta Inowrocławia na 2015 r. 

3. Ustalenie planu pracy Komisji na I półrocze 2015 r. 

4. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

5. Sprawy bieżące. 
 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej: 

Otwieram posiedzenie Komisji Rewizyjnej. 

Stwierdzam, że mamy kworum, więc Komisja może podejmować prawomocne 

decyzje. 

Czy są uwagi, propozycje zmian do porządku obrad? 

Nie ma. 

Kto jest za przyjęciem porządku obrad? 
 

jednogłośnie (4 radnych za) 

 

Przystępujemy do jego realizacji. 
 

Ad. 1 Wybór Zastępcy Przewodniczącego Komisji. 
 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący Komisji: 

Przystępujemy zgodnie z porządkiem obrad Komisji do wyboru Zastępcy 

Przewodniczącego Komisji. Proponuję na to stanowisko panią Elżbietę 

Jardanowską. 

Czy są inne propozycje? 
 

Stanisław Skoczylas: 

Proponuję pana Marka Słabińskiego. 

 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący Komisji: 

Czy pani Elżbieta Jardanowska wyraża zgodę? 

  

Elżbieta Jardanowska: 

Tak, wyrażam zgodę. 
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Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej: 

Czy pan Marek Słabiński wyraża zgodę? 

 

Marek Słabiński 

Tak, wyrażam zgodę. 

 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej: 

Przechodzimy do głosowania.  

Kto z państwa jest za tym, aby Zastępcą Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej 

została pani Elżbieta Jardanowska? 

  

głosowanie:  za – 2, przeciw – 0, wstrzym. się – 0 

 

Kto z państwa jest za tym, aby Zastępcą Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej 

został pan Marek Słabiński? 

  

głosowanie:  za – 2, przeciw – 0, wstrzym. się - 0 

 

W związku z tym, że decydujący głos należy do Przewodniczącego Komisji 

Zastępcą została pani Elżbieta Jardanowska. 

 

Marek Słabiński: 

Ja mam tylko jedną sugestię, otóż powstała Komisja Nadzwyczajna, która 

będzie kontrolowała samorządy. Prawdopodobnie w skład Komisji Rewizyjnej 

nie będą mogli wchodzić radni z koalicji. 

Może powinniśmy wziąć to już teraz pod uwagę? 

 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący Komisji: 

Póki co, nie ma żadnych przepisów na ten temat. 

 

Ad. 2  Opiniowanie projektu budżetu Miasta Inowrocławia na 2015 r. 
 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta: 

Pani Skarbnik przedstawiła do zaopiniowania projekt uchwały w sprawie 

uchwalenia budżetu Miasta Inowrocławia na rok 2015 wraz z uzasadnieniem 

oraz projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Inowrocławia na lata 2015-2028. Ponadto p. Skarbnik poinformowała, że RIO 

pozytywnie zaopiniowała ww. projekty. 

Projekt budżetu Miasta Inowrocławia na 2015 r. oraz projekt uchwały   

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Inowrocławia na lata 

2015-2028 wraz z opiniami RIO, stanowią załączniki do protokołu nr IV/2014 

sesji RMI z dnia 22 grudnia 2014 r.  

 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący Komisji: 

Czy są pytania do przedstawionego materiału? 
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Marek Słabiński: 

W projekcie uchwały jest zapis, że przeznaczone są środki na zakup 15 

autobusów? Czy tyle autobusów zostanie zakupionych? 

 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta: 

To wszystko zależy od tego jaka wpłynie oferta. 

 

Marek Słabiński: 

Przeznaczono 22 mln zł na zakup tych autobusów. Jakie jest uzasadnienie 

zakupu takich a nie innych autobusów? 

 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta: 

Z tego co się orientuję te autobusy będą tańsze w eksploatacji. Miasto musi 

oszczędzać wydatki bieżące. 

 

Marek Słabiński: 

Efektywność tego działania jest marna, ponieważ prócz paliwa , pozostałe 

koszty eksploatacji będą podobne. 
 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta: 

Nie jestem fachowcem z dziedziny eksploatacji.  
 

Marek Słabiński: 

Zastanawiam się nad tym wydatkiem i zrobię na sesję analizę uproszczoną  

w sprawie efektywności tego zakupu. 
 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta: 

W MPK działa zespół ludzi, którzy doszli do takich a nie innych wniosków.  

Na zakup tych autobusów otrzymamy z Unii Europejskiej 85 %.  
 

Marek Słabiński: 

Za te pieniądze można byłoby zrobić inny rodzaj modernizacji. Czy nie lepiej 

kupić autobusy z normą euro 5? Jak to się będzie miało w perspektywie czasu? 
 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta: 

Ta perspektywa była głównym czynnikiem przy podjęciu takich a nie innych 

decyzji.  
 

Marek Słabiński: 

Czy dochody z udziału PIT w porównaniu z ubiegłymi latami wzrosną? 
 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta: 

W 2013 r. udziały w PIT zakładane były plany na kwotę ponad 47 mln zł,  

w 2014 r. ponad 48 mln zł, a na  2015 r. ministerstwo finansów przewidziało dla 

nas ponad 52 mln zł.  
 

Marek Słabiński: 

Z czego to wynika? Czy to się uda zrealizować, czy budżet się złoży? 
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Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta  

Między innymi ze wzrostu przeciętnej płacy. Proszę nam zaufać, to są szacunki. 
 

Elżbieta Jardanowska: 

Moim zdaniem tegoroczny budżet został prawidłowo zrealizowany i nie ma 

podstaw do tego, aby martwić się o realizację przyszłego budżetu. 
 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta: 

Błędnych kwot nie przyjęliśmy, budżet jest bezpieczny, kwoty zaplanowane są 

kwotami realnymi.  
 

Marek Słabiński: 

Proszę, aby na najbliższej sesji byli przedstawiciele MPK, w celu 

zaprezentowania nam analizy związanej z zakupem autobusów. 
 

Stanisław Skoczylas:  

Dlaczego w ciągu roku jest zawsze tyle zmian do budżetu naszego miasta? 
 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta: 

Budżet się zmienia tj. przychodzą decyzje. Jeśli przychodzi do nas decyzja, 

która daje nam środki to musimy dokonać zmian w budżecie.  
 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący Komisji: 

Czy są jeszcze pytania? Nie widzę przechodzimy do głosowania. 

Kto z państwa jest za pozytywną opinią projektu budżetu Miasta Inowrocławia 

na 2015 r.? 

 

głosowanie:  za – 2, przeciw – 1, wtrzym. się – 1 

 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący Komisji: 

Czy są pytania do przedstawionego projektu WPF na lata 2015-2028? 
 

Marek Słabiński: 

Jakie było wykonanie w 2011 r.? 
 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta: 

W 2011 r. dochody wynosiły 226 870, 255 zł, miasto wówczas otrzymało z UE 

16,5 mln zł dotacji na inwestycje. 

Środki z UE co roku nie wpływają, stąd też różna jest ostateczna kwota 

dochodów.  

 

Marek Słabiński: 

Jak się p. Skarbnik odniesie do raportu RIO z przeprowadzonej kontroli  

w Urzędzie Miasta? 

 

Elżbieta Jardanowska: 

Temat ten nie jest punktem w porządku obrad dzisiejszego posiedzenia.  
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Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej: 

W związku z tym, że nie ma innych pytań przechodzimy do głosowania projektu 

WPF na lata 2015-2028. 

 

Kto z państwa jest za pozytywną opinią projektu uchwały w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2015-2028 ? 

 

głosowanie:  za – 2, przeciw – 0, wtrzym. się – 2 

 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Ad. 3 Ustalenie planu pracy Komisji na I półrocze 2015 r. 

 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej: 

Otrzymaliście państwo w materiałach na Komisję projekt planu pracy.  

Na miesiąc maj są już zaplanowane tematy, brakuje nam tematów na miesiąc 

styczeń, luty, marzec, kwiecień, czerwiec. 

Informuję państwa, że w dniu 29 września br. wpłynęło do BRM pismo 

skierowane do członków Komisji Rewizyjnej od p. Ewy Stankiewicz  

z wnioskiem o przeprowadzenie kontroli zadania inwestycyjnego pod nazwą 

„skanalizowanie rowu Rąbińskiego w Inowrocławiu wraz z budową ciągu 

pieszo-jezdnego i wykonaniem zieleni na działkach n nr ew. 5/6, 43,4, 14”. 

Pismo stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

Z tego co wiem rów odwadniający został wykonany na wniosek mieszkańców. 

W wyniku dużych opadów deszczu gromadziła się woda. Obumarłe drzewa 

zostały w ramach gwarancji zastąpione nowymi nasadzeniami, których 

pielęgnacją  zajmuje się WGK. Inwestycja jest w trakcie realizacji i osobiście 

uważam, że temat ten może być przedmiotem prac komisji, ale w II półroczu. 

 

Przewodniczący ogłosił 5 min. przerwy. 

Po przerwie. 

 

Elżbieta Jardanowska:  

Proponuję, aby dokonać wizji lokalnej tego zadania w I półroczu. Myślę,  

że możemy udać się na ww. teren, żeby zobaczyć w czym jest problem. 
 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący Komisji: 

Proponuję na miesiąc styczeń kontrolę w Kujawskim Centrum Kultury pod 

kątem wydatków i dotacji otrzymanych z Urzędu Miasta w 2014 r. 

Na marzec kontrolę z zakresu działalności finansowej i materiałowej  

w Zakładzie Robót Publicznych za 2014 r. 

W kwietniu proponuję dokonać kontroli środków finansowanych z budżetu 

Miasta Inowrocławia przeznaczonych organizacjom pozarządowym w zakresie 

kultury fizycznej i sportu w 2014 r. 
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Marek Słabiński: 

Proponuję, aby kontrola w kwietniu obejmowała środki przeznaczone 

wszystkim organizacjom pozarządowym, nie tylko związanym z kulturą  

fizyczną i sportem. 

Proponuję również, aby w lutym dokonać analizy raportu RIO, o którym już 

wcześniej wspominałem. Na czerwiec proponuję wpisać kontrolę poboru opłaty 

planistycznej związanej z terenem pod galerię przy ul. Wojska Polskiego.  

 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący Komisji: 

Czy jeszcze są propozycję? Nie widzę. W związku z powyższym przegłosujemy 

każdy zaproponowany temat osobno. 

 

Kto z państwa jest za tym, aby w miesiącu styczniu był wpisany następujący 

temat: wizja lokalna zadania inwestycyjnego pod nazwą „ Skanalizowanie rowu 

rąbińskiego w Inowrocławiu wraz z budową ciągu pieszo-jezdnego  

i wykonaniem zieleni na działkach n nr ew. 5/6, 43,4, 14”? 

 

głosowanie:  za – 4, przeciw – 0, wtrzym. się – 0 

 

Kto z państwa jest za tym, aby w miesiącu styczniu był wpisany następujący 

temat: kontrola w Kujawskim Centrum Kultury pod kątem wydatków i dotacji 

otrzymanych z Urzędu Miasta w 2014 r.? 

 

głosowanie:  za – 4, przeciw – 0, wtrzym. się – 0 

 

Kto z państwa jest za tym, aby w miesiącu lutym był wpisany następujący 

temat: analiza raportu RIO z przeprowadzonej kontroli w Urzędzie Miasta 

Inowrocławia? 

 

głosowanie:  za – 3, przeciw – 0, wtrzym. się – 1 

 

Kto z państwa jest za tym, aby w miesiącu marcu był wpisany następujący 

temat: kontrola z zakresu działalności finansowej i materiałowej w Zakładzie 

Robót Publicznych za 2014 r.? 

 

głosowanie:  za – 4, przeciw – 0, wtrzym. się – 0 

 

Kto z państwa jest za tym, aby w kwietniu był wpisany następujący temat: 

kontrola środków finansowanych z budżetu Miasta Inowrocławia 

przeznaczonych organizacjom pozarządowym w 2014 r.? 

 

głosowanie:  za – 4, przeciw – 0, wtrzym. się – 0 

 

Kto z państwa jest za tym, aby w maju były wpisane następujące tematy: analiza 

sprawozdania z wykonania budżetu Miasta Inowrocławia w 2014 r., 

wypracowanie wniosku absolutoryjnego, ustalenie planu pracy Komisji na II 

półrocze 2015 r.? 
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głosowanie:  za – 4, przeciw – 0, wtrzym. się – 0 

 

Kto z państwa jest za tym, aby w czerwcu był wpisany następujący temat: 

kontrola poboru opłaty planistycznej związanej z terenem pod galerię przy  

ul. Wojska Polskiego? 

 

głosowanie:  za – 2, przeciw – 0, wtrzym. się – 2 

 

W związku z powyższym mamy ustalony plan pracy na I półrocze 2015 r.  

Plan pracy stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Ad. 4 Sprawy wymagające opinii Komisji. 

 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący Komisji: 

W związku z tym, że nie mamy spraw wymagających opinii Komisji, 

przechodzimy do kolejnego punktu. 

 

Ad. 5 Sprawy bieżące. 

 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący Komisji: 

Czy chciałby ktoś zabrać głos w tym punkcie? 

Nie  widzę chętnych do zabrania głosu. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, zamykam posiedzenie Komisji. 

 

 

 

Przewodniczący Komisji 
 

Patryk Kaźmierczak 

 
Protokółowała: 
 

Justyna Gaczkowska 


